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ZAPISNIK KORESPONDENČNE SEJE UPRAVNEGA ODBORA ŠOLSKEGA SKLADA 

 

Datum: 29. 2. 2024  

Prisotne predstavnice šole: Veronika Tumpej, Tadeja Češka Klančar, Katarina Bergant 

Prisotna predstavnica vrtca: Petra Zalaznik 

Prisotna predstavnica staršev: Božena Kovalevska Cerar, Petra Levec 

Odsotni: Urška Vrankar Dežman 

 

Dnevni red: 

1. Obravnava prispelih prošenj za šolski sklad 

2. Razno 

 

Ad 1 

 

Prošnja za kritje stroškov prevoza za akcijo Šolar na smučeh — približno 450,00 €. 

SKLEP: Prisotne so soglasno potrdile, da se prošnji ugodi. 

 

Prošnja za financiranje nagradnega izleta za učence DSP, ISP, nadarjene učence in učence, ki 

obiskujejo ID medvrstniška pomoč (stroški prevoza in bowling) — okvirno 600,00 €. 

SKLEP: Prisotne so soglasno potrdile, da se prošnji ugodi. 

 

Prošnja za kritje stroškov prevoza na zaključno prireditev knjižničarskega krožka — okvirno 

180,67 €. 

SKLEP: Prisotne so soglasno potrdile, da se prošnji ugodi. 

 

Prošnja za financiranje  nakupa igrač za peskovnik — 262,07 €. 

SKLEP: Prisotne so soglasno potrdile, da se prošnji ugodi. 

 

Prošnja za sofinanciranje sobotne delavnice za nadarjene — okvirno 132,48 €. 

SKLEP: Prisotne so prošnjo soglasno potrdile. Hkrati so sklenile, da se stroške delavnice krije 

v celoti, in sicer v višini 252,48 €. 

 

Prošnja za odobritev sredstev za nagradni izlet zlatih bralcev (stroški prevoza in vstopnine) —  

okvirno 670,00 €. 
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SKLEP: Prisotne so soglasno potrdile, da se prošnji ugodi. Predlagajo, da učenci po vrnitvi iz 

izleta naredijo predstavitev za učence iz 8. razredov in jih na tak način morebiti spodbudijo 

za branje in usvojitev bralne značke. 

 

Ad 2 

Predsednica šolskega sklada je prisotnim sporočila, da so bili ponovno uspešno izbrani na 

razpisu Rotary kluba Ljubljana, ki jim je doniral sredstva v višini 1500,00 €. Te morajo porabiti 

do konca šolskega leta za kritje stroškov ekskurzij, taborov, šol v naravi in dnevov dejavnosti 

za otroke iz socialno šibkejših družin.  

V juniju se načrtuje otvoritev igrišča. Prisotne se strinjajo, da bi na prireditvi sodeloval tudi 

šolski sklad. O natančnejši izvedbi se bomo dogovorili na majski seji. 

Naslednja seja se načrtuje v maju. 

 

Zapisala 

Veronika Tumpej 

               Predsednica 

Veronika Tumpej 

  Žig 

 

 

 

 

 


